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ZAPISNIK  19. redne seje UO KZS, ki je bila v četrtek, 18. AVGUSTA 2016 s pričetkom ob 

18:00 uri v prostorih KZS, Zapoge 3d, Vodice. 

Prisotni: Egon Dolenc, Rajko Pučnik, Jože Velikonja, Jožica Janežič, Andraž Opeka, Katja Skulj, 

Samo Lubej, Branislav Rajić 

Opravičeni: Miran Marš, Mirja Lapanja, Dragan Zemljič 

Vabljen: Angel Vidmar (predsednik NO) 

Zapisnikar: Lidija Okleščen 

Začetek seje: ob 18:00 uri 

Zaključek seje: ob 23:00 uri 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 18. redne seje UO KZS 
3. Določitev veterinarskih organizacij za slikanje kolkov in komolcev 
4. Pregled tožb v teku 
5. Poročilo o poteku finančnega pregleda FURS 
6. Slikanje kolkov in komolcev za plemenjake in plemenke avtohtone pasme kraški ovčar 
7. Priprave na EDS v Bruslju 
8. Zadeva »belgijski ovčarji« 
9. Prošnja za sklic delnega zbora sodnikov za pasmo »hovawart« 
10.  Razno 

 
 

Ad 1) Potrditev dnevnega reda 

Sklep UO KZS 1/19-2016: UO KZS potrdi predlagani dnevni red. 

ZA/PROTI: 8/0 

 

Ad 2) Potrditev zapisnika 18. redne seje UO KZS 

Sklep UO KZS 2/19-2016: UO KZS potrdi zapisnik 18. redne seje UO KZS. 

ZA/PROTI: 8/0 

 

Ad 3) Določitev veterinarskih organizacij za slikanje kolkov in komolcev 

Predsednik KZS seznani člane UO, da je KZS prekinila dogovor o medsebojnem sodelovanju z 

Veterinarsko organizacijo. KZS je ponovno pozvala vse veterinarske organizacije ali so vseeno 

pripravljene sodelovati s KZS, KZS pa naj bi sama imenovala strokovno komisijo izbranih 

veterinarjev za odčitavanje rezultatov slikanja kolkov in komolcev. Na poziv se je odzvala 

samo Veterinarska bolnica Vipava. 

Sklep UO KZS 3/19-2016: Pripravi se dogovor o medsebojnem sodelovanju za ugotavljanje 

prirojenih napak okostja pri pasemskih psih z Veterinarsko bolnico Vipava. Za pripravo 

osnutka dogovora se zadolži predsednika KZS. 

ZA/PROTI: 8/0 

Sklep UO KZS 4/19-2016: Pripravi se javni poziv za sodelovanje z veterinarskimi 

organizacijami pri ugotavljanju prirojenih napak okostja pri pasemskih psih. 
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ZA/PROTI: 8/0 

 

4) Pregled tožb v teku 

Predsednik UO KZS poda poročilo o odprtih sodnih zadevah, ki ga je pripravila odvetniška 

pisarna Žorž. Obrazloži tudi trenutno stanje med KZS in Treven d.o.o. Upravnemu odboru 

izroči pisno poročilo o odprtih sodnih zadevah, ki ga je pripravila odvetniška pisarna Žorž. Iz 

poročila so razvidne naslednje odprte zadeve: 

Tožeča stranka: KZS 

Tožena stranka: Blaž Kavčič, Česnik Aleksander 

Zadeva: Vložena tožba zaradi škode, ki je nastala zaradi sklenitve gradbene pogodbe s Treven 

d.o.o. in plačilo akontacije (23.229,25 €) 

Tožeča stranka: Blaž Kavčič 

Tožena stranka: RS, Upravna enota Ljubljana  

Zadeva: registracija spremembe zastopnika društva 

Tožeča stranka: KZS 

Tožena stranka: Marko Habič 

Zadeva: FMBB – 5.625,98 € 

Tožeča stranka: Blaž Kavčič 

Tožena stranka: KZS 

Zadeva: razveljavitve sklepov izredne skupščine 

Tožeča stranka: Blaž Kavčič 

Tožena stranka: KZS 

Zadeva: razveljavitev odločbe in sklepa disciplinske komisije 

Tožeča stranka: Franc Svetec 

Tožena stranka: KZS 

Zadeva: razveljavitev sklepa upravnega odbora in plačila odškodnine 

Sklep UO KZS 5/19-2016: UO se seznani s podanim poročilom predsednika. Pisno poročilo je 

priloga k temu zapisniku. 

ZA/PROTI: 8/0 

 

5) Poročilo o poteku finančnega pregleda FURS 

Davčni inšpektorji FURS-a so ob zadnjem obisku KZS zahtevali dostavo davčnih številk vseh 

sodnikov, ki so sodili na razstavah v Sloveniji v obdobju zadnjih 5 let. FURS je napovedal tudi 

davčni pregled v kinoloških društvih – članicah KZS in zahteval, da članice o tem obvestimo, 

kar je finančna služba KZS storila. 

Sklep UO KZS 6/19-2016: Sprejme se sklep, da se pridobi mnenje davčnega svetovalca, ki naj 

pripravi strokovno mnenje v zvezi z odvajanjem prispevkov za tuje sodnike in mnenje o 

plačevanju prispevkov na stroške in dvojnemu plačevanju davka. 

ZA/PROTI: 8/0 

 

6) Slikanje kolkov in komolcev za plemenjake in plemenke avtohtone pasme kraški ovčar  
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Predsednik UO KZS je članom UO podal predlog, da bi UO vodil projekt »slikanje kolkov in 

komolcev za plemenjake avtohtone pasme kraški ovčar« in ta projekt finančno podprla s cca 

1.000 € letno.  

Razvila se je debata v smeri, da je vzrejna komisija pristojna za pripravo in vodenje projekta 

na predlagano temo. 

Sklep UO KZS 7/19-2016: UO KZS zadolži VK za kraške ovčarje, da pripravi projekt o 

zdravstvenem stanju pasme kraški ovčar in ga posreduje UO KZS.  

ZA/PROTI: 8/0 

 

7) Priprave na EDS v Bruslju 

Egon Dolenc, Branislav Rajić in Lidija Okleščen so podali poročilo o pripravah na kandidaturo 

za organizacijo evropske razstave 2020. 

Sklep UO KZS 8/19-2016: UO se je seznanil s poročilom.  

ZA/PROTI: 8/0 

 

8) Zadeva »belgijski ovčarji« 

Rajko Pučnik je podal poročilo o ugotovitvah in zaključkih v zadevi »belgijski ovčarji«. Na 

zadnjem razgovoru z vzrejno referentko Špelo Briški Cirman, je le ta v prisotnosti svojega 

odvetnika Boštjan Penka, Rajko Pučnika, Angel Vidmarja in Lidija Okleščen priznala, da ni 

nikoli osebno opravila fizičnega ogleda legel pri vzreditelju Rok Korljanu, ampak je 

dokumente »prijava legla« podpisala brez zahtevanih ogledov v skladu s pravili KZS. Na 

razgovoru sta Špela Briški Cirman in Boštjan Penko podala predlog, da se sklene dogovor 

med KZS in Špelo Briški Cirman v katerem Briški Cirman poda izjavo, da ni nikoli opravila 

fizičnega ogleda legel in  poda doživljenjsko  odstopno izjavo kot vzrejno tetovirna referentka 

in članica vzrejnih komisij, ter zamrznitev sodniške funkcije za eno leto.  Rajko Pučnik 

predlaga Upravnemu odboru,  da se pooblasti predsednika KZS za podpis dogovora med KZS 

in Špelo Briški Cirman. 

Sklep UO KZS 9/19-2016: UO KZS pooblasti predsednika KZS, da podpiše medsebojni 

dogovor med KZS in Špelo Briški Cirman v katerem Špela Briški Cirman poda izjavo, da ni 

nikoli opravila fizičnega ogleda legel in  poda doživljenjsko  odstopno izjavo kot vzrejno 

tetovirna referentka in članica vzrejnih komisij in zamrzne sodniško funkcijo za eno leto.   

ZA/PROTI: 8/0 

Sklep UO KZS 10/19-2016: UO sprejme sklep, da se SKLEP UO KZS 9/19-2016 ne objavi javno.  

ZA/PROTI: 8/0 

 

9) Prošnja za sklic delnega zbora sodnikov za pasmo »hovawart« 

UO je prejel prošnjo Kluba hovawart Slovenije za sklic delnega zbora sodnikov, z namenom 

izvolitve vzrejne komisije. 

Sklep UO KZS 11/19-2016: UO ugodi prošnji sklica delnega zbora sodnikov. Pooblasti pisarno 

KZS za pripravo vabila na delni zbor sodnikov za pasmo hovawart v mesecu septembru. 

ZA/PROTI: 8/0 
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10) Razno 

a) Odstop predsednika Komisije za prireditve 

Predsednik UO KZS seznani člane UO, da je prejel odstopno izjavo predsednika Komisije za 

prireditve, Sašo Novaka, zaradi osebnih zdravstvenih razlogov.  

 

Sklep UO KZS 12/19-2016: UO KZS na željo Sašo Novaka razreši funkcije člana in predsednika 

Komisije za prireditve. Za vodenje Komisije za prireditve se pooblasti podpredsednika 

komisije, Jožefa Verčkota. 

ZA/PROTI: 8/0 

 

b) KD Rižana Koper 

KD Rižana Koper je poslala pravno mnenje odvetnice Polone Čarman, na podlagi katerega 

društvo zahteva preklic volitev. 

 

Sklep UO KZS 13/19-2016: UO pooblasti Rajko Pučnika za preučitev dopisa, ki ga predstavi 

na naslednji seji UO KZS. 

ZA/PROTI: 8/0 

 

 

 

c) Prošnja za finančno pomoč pri organizaciji svetovnega prvenstva IPO 2016 v Novi gorici 

Komisija za šolanje pri KZS je na UO KZS naslovila prošnjo za finančno pomoč v višini 4.100 € 

pri pripravi svetovnega prvenstva IPO 2016 in pripravi slovenske reprezentance. 

Sklep UO KZS 14/19-2016: Organizator IPO svetovnega prvenstva – ŠKK Vrtojba,  po 

zaključku prireditve posreduje finančno in vsebinsko poročilo z realizacijo. UO se bo odločil o 

morebitni finančni pomoči na podlagi prejete dokumentacije.  

ZA/PROTI: 8/0 

 

d) Bojan Deberšek – prošnja za izplačilo potnih stroškov 

Bojan Deberšek je na UO vložil prošnjo za izplačilo potnih stroškov iz novembra 2015, ko se 

je udeležil sestanka mednarodne zveze za krvosledce (ISHV). 

Sklep UO KZS 15/9-2016: Bojanu Deberšku se odobri izplačilo potnih stroškov opravljenih za 

udeležbo na sestanku mednarodne zveze za krvosledce (ISHV), opravljene v letu 2015. Po 

viamichelinu se obračuna najnižja količina opravljenih kilometrov, ter brez dnevnic. 

ZA/PROTI: 8/0 

 

e) Ne izročitev sklepa UO KZS 5/18-2016 

UO ugotavlja, da zaradi ne prevzema ni bil izvršen sklep UO KZS 5/18-2016. Ker je KZS po 

statutu KZS dolžna svoje člane obveščati in opozarjati na probleme pri vzreji pasemskih psov, 
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Sklep UO KZS 16/9-2016: UO sprejme sklep, da se spodnja vsebina pošlje članicam v 

elektronski obliki in objavi na spletni strani KZS: 

UO KZSA obvešča, da se v zadnjem obdobju pojavljajo sumi, da vzreja pasemskih psov v 

psarni Luwigan ne ustreza strokovnim kriterijem kinološke stroke. Lastniku psarne je KZS dne 

06.07.2016 prvič in dne 08.08.2016 drugič poslala dopis – sklep UO KZS 5/18-2016 s katerim 

ga je povabila, da posreduje ustrezne podatke in mu tako želela omogočiti, da sume o 

nepravilnosti ovrže. lastnik psarne priporočenih poštnih pošiljk ni sprejel in se tudi sicer ni 

odzval. Ne glede na omenjeni poziv lastniku psarne je ta dolžan posredovati osnovne 

podatke o novih lastnikih teh psov v roku enega tedna od prejema Obvestila o lastništvu 

čistopasemskega psa – psice. Teh podatkov KZS doslej ni prejela. 

S tem obvestilom lastnika psarne Luwigana in lastnike vseh mladičev skotenih dne 05. 03. 

2016 iz legla matere Alfe von Freileben, SLRNO-016974 in očeta Idefix Aus Der 

KÖNIGSHÖHLE, pasme nemški ovčar obveščamo, da lastništvo psov prijavijo na KZS. Lastnika 

psarne pa pozivamo, da nemudoma poskrbi za izvršitev spodaj navedenega sklepa UO KZS. 

ZA/PROTI: 8/0  

 

Sklep UO KZS 17/9-2016: Sklep UO KZS 5/18-2016  se vzreditelju R. K. izroči preko uradnega 

izročevalca podjetja City Express.  

ZA/PROTI: 8/0 

 

 

 

 

f) Disciplinska komisija  - zadeva Matjaž Rotar, finančni izračun za lovsko kinologijo 

Član UO Andraž Opeka postavi vprašanje predsedniku, kaj je z zadevo uvedbe disciplinskega 

postopka zoper Matjaž Rotarja. Predsednik mu odgovori, da se bo situacija preverila pri 

Disciplinski komisiji. 

 

g) Jože Velikonja – delovanje Komisije za strokovna vprašanja 

Člana UO Jože Velikonja zanima, ali Komisija za strokovna vprašanja deluje. Sprejme se 

dogovor, da se za naslednjo redno sejo UO pripravijo kopije liste prisotnosti na sejah KSV. 

Predsednik NO Angel Vidmar prosi, da se tudi NO posredujejo vabila in gradivo za sejo KSV.  

 

Seja se je zaključila ob 23:00 uri 

 

Zapisala:        Predsednik UO KZS: 

Lidija Okleščen       Egon Dolenc 

 

 


